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Присутні: Павленко Л.А., Мулянова Т.М., Степанчук І.М., 

Гавловський А.В., Мацелюх Я.А., Балецький В.М. 

 

Порядок денний: 

1. Організація та підготовка до проведення огляду кабінетів, 

лабораторій. План заходів щодо оновлення матеріально-технічної бази з 

метою розвитку освітньої професійної програми (ОПП). 

2. Про стан викладання базових предметів освітньої програми 

профільної середньої освіти та аналіз навчально-методичного забезпечення. 

3. Професійне виховання - важливий напрям виховної роботи в 

Коледжі. Формування психологічної компетентності учасників освітнього 

процесу. 

4. Формування професійної компетентності викладача як ефективний 

засіб забезпечення якості знань здобувачів (з досвіду роботи викладачів). 

5. Адаптація змісту практичної підготовки здобувачів фахової 

передвищої освіти до запитів сучасного ринку праці. Аналіз якості 

підготовки та проведення виробничого навчання, навчальної практики, їх 

роботи щодо формування ключових та професійних компетентностей. 

6. Формування культури якості освіти педагогічного працівника як 

інструмент соціальної і культурної злагоди й економічного зростання. 

7. Рецензування підручників, посібників, методичних рекомендацій, 

які надійшли в методичний кабінет. 

 

По першому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. представила організаційний план щодо проведення 

огляду кабінетів і лабораторій. Вона зазначила, що основною метою огляду 

є оцінка стану матеріально-технічної бази Коледжу та виявлення потреб у 

модернізації навчальних приміщень. Важливим аспектом стане 

формування пропозицій щодо оновлення навчального обладнання і 

матеріалів з метою покращення якості освітнього процесу. 



Павленко Л.А. запропонувала план заходів, який включає проведення 

інвентаризації навчальних матеріалів, оцінку стану обладнання та вивчення 

відгуків викладачів і студентів про використання існуючих ресурсів. 

Обговорили також можливість залучення зовнішніх експертів для 

незалежної оцінки матеріально-технічної бази. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити план заходів щодо підготовки і проведення огляду 

кабінетів та лабораторій. 

2. Призначити відповідальних за проведення інвентаризації 

навчальних матеріалів. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По другому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. доповіла про стан викладання базових предметів 

освітньої програми профільної середньої освіти. Вона зазначила, що 

викладання основних предметів здійснюється відповідно до навчальних 

планів, але необхідно звернути увагу на деякі проблеми, такі як недостатня 

актуальність методичних матеріалів та необхідність оновлення підходів до 

викладання. Були представлені результати опитувань студентів, які 

вказують на потребу у більш інтерактивних методах навчання. 

Гавловський А.В. проаналізував навчально-методичне забезпечення, 

вказавши на позитивні результати, але й виявлені недоліки, зокрема, 

недостатню кількість сучасних підручників і посібників. Було підкреслено 

важливість активної участі викладачів у розробці нових методичних 

рекомендацій. 

 

Ухвалили: 

1. Розробити план оновлення навчально-методичного забезпечення 

базових предметів. 

2. Провести тренінги для викладачів щодо застосування сучасних 

методик викладання. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По третьому питанню: 

Слухали: 

Мацелюх Я.А. обговорив важливість професійного виховання як 

напрямку виховної роботи в Коледжі. Він наголосив, що формування 

психологічної компетентності учасників освітнього процесу є ключовим 

фактором для забезпечення успішної соціалізації студентів. Викладачі 



мають вміти створювати позитивний емоційний клімат у групах, що 

сприятиме розвитку креативності та самостійності студентів. 

Павленко Л.А. додала, що важливою складовою є психологічна 

підтримка студентів у період адаптації до навчання у Коледжі. Було 

обговорено проведення психологічних тренінгів та лекцій для підвищення 

психологічної компетентності викладачів і студентів. 

 

Ухвалили: 

1. Організувати проведення тренінгів з психологічного виховання для 

викладачів і студентів. 

2. Включити питання психологічної підтримки у план виховної 

роботи Коледжу. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По четвертому питанню: 

Слухали: 

Балецький В.М. виступив з доповіддю про формування професійної 

компетентності викладача. Він підкреслив, що підвищення професійних 

навичок викладачів безпосередньо впливає на якість знань здобувачів 

освіти. Важливими аспектами є постійне навчання, участь у семінарах, 

тренінгах та конференціях. 

Мулянова Т.М. поділилася досвідом роботи викладачів, які 

впроваджують інноваційні підходи в навчання, такі як проєктне навчання, 

використання сучасних інформаційних технологій та інтерактивних 

методів. Вона наголосила на необхідності регулярного моніторингу якості 

викладання та обміну досвідом серед викладачів. 

 

Ухвалили: 

1. Запровадити систему моніторингу професійної компетентності 

викладачів. 

2. Організувати обмін досвідом між викладачами щодо інноваційних 

підходів у викладанні. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По пʼятому питанню: 

Слухали: 

Павленко Л.А. виступила з доповіддю про адаптацію змісту 

практичної підготовки здобувачів фахової передвищої освіти до сучасного 

ринку праці. Вона зазначила, що важливо враховувати вимоги роботодавців 

і тенденції на ринку праці при формуванні навчальних програм. Аналіз 



якості підготовки і проведення виробничого навчання, навчальної практики 

вказав на необхідність активної співпраці з підприємствами та установами. 

Степанчук І.М. підкреслила важливість формування ключових та 

професійних компетентностей у студентів, що є умовою їх 

конкурентоспроможності на ринку праці. Обговорювалися можливості для 

проходження практики на базі підприємств та організацій. 

 

Ухвалили: 

1. Розробити план співпраці з підприємствами для організації 

виробничого навчання. 

2. Адаптувати зміст практичної підготовки до вимог ринку праці. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По шостому питанню: 

Слухали: 

Гавловський А.В. обговорив формування культури якості освіти 

педагогічного працівника. Він акцентував увагу на тому, що якісна освіта є 

основою соціальної і культурної злагоди, а також важливим чинником 

економічного зростання. Необхідно формувати у викладачів 

відповідальність за якість освіти, розвивати їхні професійні компетентності 

та заохочувати до самоосвіти. 

Мулянова Т.М. запропонувала організувати курси підвищення 

кваліфікації, які будуть спрямовані на розвиток культури якості освіти. 

 

Ухвалили: 

1. Розробити програму підвищення культури якості освіти 

педагогічних працівників. 

2. Організувати курси з підвищення кваліфікації для викладачів. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

По сьомому питанню: 

Слухали: 

Мулянова Т.М. представила результати рецензування підручників, 

посібників і методичних рекомендацій, які надійшли в методичний кабінет. 

Були розглянуті кілька нових видань, що можуть бути корисними для 

викладачів та студентів. Члени ради обговорили їхні змістовні та методичні 

аспекти. 

 

Ухвалили: 

1. Затвердити рецензовані підручники та посібники для використання 

у навчальному процесі. 



2. Проводити регулярні рецензії нових видань для забезпечення 

актуальності навчальних матеріалів. 

Результати голосування: 

«За» - 6, «Проти» - немає, «Утримались» - немає. 

 

 

 

Голова Методичної ради             Павленко Л.А. 

Секретар Методичної ради             Степанчук І.М. 

 

 

 
 


